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SOCIĀLO LIETU KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 19. 

 

2023.gada 14.novembris 

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.09:15. 

 

Sēdes vadītāja – komitejas priekšsēdētāja Inese Jēkabsone. 

Protokolētāja – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete. 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Ints Vancāns.   

Pašvaldības darbinieki –  

Izpilddirektores p.i. Māris Zelčs. 

Administratīvās pārvaldes juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne; 

Īpašumu pārvaldes nekustamā īpašuma speciāliste Liesma Gorelova; 

Sociālā dienesta sociālo pakalpojumu nodaļas vadītāja Inguns Smildziņa; 

Sociālās aprūpes centra direktors Māris Barons. 

Ieinteresētā persona   - biedrības “NEATKARĪBA BALT” pārstāves Lina Tarasova un Ilze 

Šaicāne. 

 

Darba kārtība 

1. INFORMATĪVI - Par finansējuma piešķiršanu biedrībai;  

2. Par dzīvojamās paltības piešķiršanu, V.Š.;  

3. Par dzīvojamās platības izīrēšanu, V.L.;  

4. Veselības un sociālās aprūpes centra cenrādis. 

 

 

Inese Jēkabsone atklāj sēdi. 

 

Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Inese Jēkabsone – darba kārtībā ir trīs jautājumi un viņa piedāvā iekļaut 

vienu papildus jautājumu par dzīvojamās platības piešķiršanu privātpersonai. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un  Jēkabsone aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Ineses Jēkabsones - 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu- Par dzīvojamās platības izīrēšanu V.L.  Izskatīt to kā 

darba kārtības 4. jautājumu, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ints Vancāns), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Sociālo lietu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

mailto:novads@kekava.lv


 

 

Priekšlikums ir atbalstīts un Jēkabsone aicina balsot par papildināto darba kārtību. 

 

 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ints Vancāns), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Sociālo lietu komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2023.gada 14.novembra sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

 

1. INFORMATĪVI - Par finansējuma piešķiršanu biedrībai 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:02:34) 

Par jautājumu ziņo Inguna Smildziņa – saņemta vēstule no biedrības ar lūgumu ziedot viņiem 

3000 euro ēkas atjaunošanai. Biedrība sniedz sociālās rehabilitācijas pakalpojumus no 

alkohola un narkotiskajām vielām atkarīgām pilngadīgām personām no visas Latvijas arī 

Ķekavas novada. 

Tarasova prezentē biedrību, tās sniegtos pakalpojumiem un vidi, kurā pakalpojumus sniedz. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Keisters, Tarasova, Zvaigzne, Jēkabsone, Smildziņa. 

Jautājumu vairāk nav un Jēkabsone pauž sēdes vadītājas viedokli. 

Jēkabsone  aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Ineses Jēkabsones -  

Sadarbībā ar Ķekavas novada Sociālo dienestu rast iespēju atbalstīt Ķekavas novadā 

deklarētā iedzīvotāja uzturēšanos Sociālā rehabilitācijas centrā BIEDRĪBA 

“NEATKARĪBA BALT.” 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ints Vancāns), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Sociālo lietu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt 
 

 

 

 

 

 

2. Par dzīvojamās paltības piešķiršanu, V.Š. 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:33:16) 

Par jautājumu ziņo Liesma Gorelova – saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu 

piešķirt dzīvojamo platību. Persona ir sasniegusi pensijas vecumu un tai jāatbrīvo līdz šim īrētā 

dzīvojamā platība, personai arī piešķirts trūcīgas personas statuss. Tā kā persona ir 

baldonietis, tad viņa piedāvā izīrēt šai personai vienistabas dzīvoklītī Liepu alejā 9, kur ir daudz 

mazākas komunālās izmaksas. 



 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Jēkabsone, Gorelova. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Jēkabsone aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Ineses Jēkabsones - 

Sociālo lietu komitejas atzinums: Piešķirt V.Š. (p.k._īres tiesības uz dzīvojamo platību 

Liepu alejā 9-2, Baldonē, Ķekavas novadā. Īres līgumu slēgt uz 2 gadiem no līguma 

noslēgšanas brīža, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ints Vancāns), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Sociālo lietu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

 

3. Par dzīvojamās platības izīrēšanu, V.L. 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:37:48) 

Par jautājumu ziņo Liesma Gorelova – saņemts iesniegums no vēl vienas privātpersonas par 

dzīvjamās platības piešķiršanu. Personai vairs nav iespējams dzīvot iepriekšējā dzīvesvietā, jo 

īpašnieks to neļauj. Sociālais dienests apsekoja personas dzīvojamo platību un pārliecinājās, 

ka tai tiešām tur vairs nav iespējams dzīvot. Perdsonai piešķirts trūcīgas personas statuss uz 

vienu mēnesi. Gorelova piedāvā izīrēt istabu kopmītnē, bet nevis uz diviem gadiem kā parasti, 

bet uz pus gadu, kas ir šie ziemas mēneši, jo persona ir darbspējīgā vecumā. Šajā laikā varētu 

izvērtēt personas uzvedību un maksātspēju, jo persona līdz šim nav bijusi Sociālā dienesta 

redzes lokā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un  Jēkabsone aicina balsot par viņas priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Ineses Jēkabsones - 

Sociālo lietu komitejas atzinums: Piešķirt V.L (p.k. _) īres tiesības uz dzīvojamo platību 

Gaismas ielā 19, K 9, Ķekavā, Ķekavas novadā. Īres līgumu slēgt uz 6 mēnešiem no 

līguma noslēgšanas brīža, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ints Vancāns), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Sociālo lietu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt 
 

 

 

 

5. Veselības un sociālās aprūpes centra cenrādis 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:41:29) 

Par jautājumu ziņo Māris Barons – sagatavots pašvaldības aģentūras cenrādis, kas ir saistošie 

noteikumi, un kas stātos spēkā no nākamā gada 1.janvāra. Sociālās aprūpes centram cenas 

aprēķinātas pēc šā gada izmaksām, bet ambulancei pēc 2022.gada izmaksām. 



 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Jēkabsone, Barons, Zvaigzne, Keisters, 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Jēkabsone aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

Par saistošo noteikumu “Veselības un sociālās aprūpes centra cenrādis” apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ints Vancāns), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Sociālo lietu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst.10:07 

 

Komitejas priekšsēdētājs: (1PARAKSTS)  Inese Jēkabsone 

 

Sēdes protokolētāja:  (2PARAKSTS)  Vija Milbrete 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 

 


